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ĪPAŠUMU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 10. 

 

2023. gada 16. maijā 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja - komitejas priekšsēdētāja Kristīne Legzdiņa 

Protokolētāja - sēžu sekretāre Jana Skrējāne  

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Andris Vītols, Indra Priede, Aigars Vītols.   

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, īpašumu speciālistes Vineta 

Alviķe, Aija Ciseļonoka, Liesma Gorelova, Olga Marčenkova.  

 

SIA “Ķekavas nami” valdes priekšsēdētājs Raivo Lācis. 

SIA “BŪKS” valdes loceklis Edgars Mencis. 

 

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs - SIA “BŪKS”  budžeta plāna izpilde par 2023. gada pirmo ceturksni;  

2. Informatīvs - SIA “Ķekavas nami”  budžeta plāna izpilde par 2023. gada pirmo 

ceturksni;  

3. Par nekustamā īpašuma "Rudens iela", Baložos, Ķekavas novadā, daļas atsavināšanu;  

4. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma Loka iela 2A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Daugavas iela 31C, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

8. Informatīvs - Par nekustamā īpašuma Skolas iela 33B, Baldonē, daļas atsavināšanu;  

9. Par būvju izvietojumu saskaņošanu nekustamajā īpašumā Līču ielā 8, Baldonē, Ķekavas 

novadā;  

10. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.Š.);  

11. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (L.K.);  

12. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.D.);  

13. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.K.);  

14. Par 2018. gada 29.maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/1 termiņa 

pagarināšanu;  

15. Par 2018. gada 29. maija nedzīvojamo telpu nomas līguma  Nr.14-8/18/3 termiņa 

pagarināšanu;  
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16. Par 2018. gada 29. maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/4 termiņa 

pagarināšanu;  

17. Par 2018.gada 29.maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/6 termiņa 

pagarināšanu;  

18. Par zemes piešķiršanu nomā E.A. uz daļu no pašvaldībai piederošā  nekustamā īpašuma 

“Dārzāres”, Vanagkalnu ielā 2, Baldonē, Ķekavas novadā;  

19. Par zemes piešķiršanu nomā G.B. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Kaļķīši”, 

Katlakalnā, Ķekavas novadā;  

20. Informatīvs - Par pašvaldībai piederošās zemes, Vasarsvētku ielā, Baložos, iegādes vai 

ilgtermiņa nomas iespējām;  

21. Informatīvs - Par zemes piešķiršanu nomā atpūtas/tūrisma vietas izveidei Nāves salā, 

Daugmales pagastā;  

 

 

Kristīne Legzdiņa atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu nav, priekšlikumu nav, debašu nav un Legzdiņa aicina apstiprināt izsludināto darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023. gada 16. maija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

 

1. Informatīvs - SIA “BŪKS”  budžeta plāna izpilde par 2023. gada pirmo ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:01:35) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Mencis. Sniedz atskati par budžeta plāna izpildi par 2023.gada 

1.ceturksni. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas – 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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2. Informatīvs - SIA “Ķekavas nami”  budžeta plāna izpilde par 2023. gada pirmo 

ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:05:35) 

 

Par jautājumu ziņo Raivo Lācis. Sniedz atskati par budžeta plāna izpildi par 2023.gada 

1.ceturksni. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Kristīne Legzdiņa, Raivo Lācis. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas – 

Pieņemt zināšanai,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

3. Par nekustamā īpašuma "Rudens iela", Baložos, Ķekavas novadā, daļas atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:11:11) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Atsaucoties uz privātpersonas iesniegumu, ir sagatavots 

lēmumprojekts par nekustamā īpašuma "Rudens iela", Baložos, Ķekavas novadā, daļas 

atsavināšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Vineta Alviķe. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par nekustamā īpašuma "Rudens iela", Baložos, Ķekavas novadā, daļas atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1.   
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4. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:14:31) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, Ķekavas novadā atsavināšanu. 

Zemes gabals ir 550 kv.m. liels 

  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Vītols, Vineta Alviķe, Aigars Vītols. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2.   

 

 

 

 

5. Par nekustamā īpašuma Loka iela 2A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:20:04) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma Loka iela 2A, Baldonē, Ķekavas novadā 

atsavināšanu. Zemes gabals ir 355 kv.m. liels 

  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Vineta Alviķe, Aigars Vītols. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par nekustamā īpašuma Loka iela 2A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu,  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, 

Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Aigars Vītols), "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3.   
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6. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:24:04) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma starpgabala "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā atsavināšanu. Zemes gabals ir 0,0144 ha liels.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, atsavināšanu,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4.   

 

 

 

 

 

7. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Daugavas iela 31C, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:25:26) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma starpgabala "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā atsavināšanu. Zemes gabals ir 0,0144 ha liels.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Daugavas iela 31C, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5.   
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8. Informatīvs - Par nekustamā īpašuma Skolas iela 33B, Baldonē, daļas atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:27:17) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ir saņemts iesniegums no privātpersonas, ar lūgumu 

atsavināt daļu no nekustamā īpašumuma Skolas iela 33B, Baldonē.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Kristīne Legzdiņa, Vineta Alviķe. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas – 

Komitejas atzinums- atbalstīt 200m2 atsavināšanu būves nodošanai ekspluatācijā,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 

9. Par būvju izvietojumu saskaņošanu nekustamajā īpašumā Līču ielā 8, Baldonē, 

Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:35:16) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka. Pamatojoties uz privātpersonas, 2023.gada 9.maija 

iesniegumu, ir sagatavots lēmumprojekts par būvju izvietojumu saskaņošanu nekustamajā 

īpašumā Līču ielā 8, Baldonē, Ķekavas novadā.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par būvju izvietojumu saskaņošanu nekustamajā īpašumā Līču ielā 8, Baldonē, 

Ķekavas novadā”,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6.   
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10. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.Š.) 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:37:00) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – saņemti vairāki iesniegumi no privātpersonām par īres 

līgumu pagarināšanu. Kaut īres līgumu termiņi beigušies, personas turpina dzīvot īrētajā 

platībā. Īres un komunālo maksājumu parādu nav vai tie ir pavisam nelieli, tāpēc sagatavoti 

četri lēmuma projekti par īres līgumu pagarināšanu personām. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un K. Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.Š.)”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7.   

 

 

 

 

 

11. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (L.K.) 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:38:11) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un K. Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (L.K.)”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8.   
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12. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.D.) 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:39:04) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un K. Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu  

“Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.D.)” 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9.   

 

 

 

 

 

 

 

13. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.K.) 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:39:59) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un K. Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.K.)”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10.   
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14. Par 2018. gada 29.maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/1 termiņa 

pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:41:33) 

 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova. Pamatojoties uz privātpersonu iesniegumiem, ir 

sagatavoti četri lēmumprojekti par nedzīvojamās telpas nomas līguma termiņa pagarināšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Kristīne Legzdiņa, Olga Marčenkova. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un K. Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par 2018. gada 29.maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/1 termiņa 

pagarināšanu”,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11.   

 

 

 

 

 

15. Par 2018. gada 29. maija nedzīvojamo telpu nomas līguma  Nr.14-8/18/3 termiņa 

pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:45:10) 

 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un K. Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par 2018. gada 29. maija nedzīvojamo telpu nomas līguma  Nr.14-8/18/3 termiņa 

pagarināšanu”,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12.   
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16. Par 2018. gada 29. maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/4 termiņa 

pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:46:00) 

 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un K. Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par 2018. gada 29. maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/4 termiņa 

pagarināšanu”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13.   

 

 

17. Par 2018.gada 29.maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/6 termiņa 

pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:46:52) 

 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un K. Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par 2018.gada 29.maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/6 termiņa 

pagarināšanu”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 14.   
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18. Par zemes piešķiršanu nomā E.A. uz daļu no pašvaldībai piederošā  nekustamā 

īpašuma “Dārzāres”, Vanagkalnu ielā 2, Baldonē, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:47:40) 

 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova. Ir saņemts privātpersonas 2023.gada 5.aprīļa 

iesniegumu ar lūgumu piešķirt nomā zemi mazdārziņa iekārtošanai.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un K. Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par zemes piešķiršanu nomā E.A. uz daļu no pašvaldībai piederošā  nekustamā 

īpašuma “Dārzāres”, Vanagkalnu ielā 2, Baldonē, Ķekavas novadā”,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 14.   

 

 

 

19. Par zemes piešķiršanu nomā G.B. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Kaļķīši”, Katlakalnā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:49:00) 

 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova. Ir saņemts privātpersonas 2023.gada 20. aprīļa 

iesniegumu ar lūgumu piešķirt nomā zemi mazdārziņa iekārtošanai.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un K. Legzdiņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par zemes piešķiršanu nomā G.B. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Kaļķīši”, Katlakalnā, Ķekavas novadā”,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 15.   
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20. Informatīvs - Par pašvaldībai piederošās zemes, Vasarsvētku ielā, Baložos, iegādes vai 

ilgtermiņa nomas iespējām 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:50:30) 

 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova. Ir saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu 

iegādāties vai ilgtermiņā nomāt pašvaldībai piederošās zemes (ielas) Vasarsvētku ielā, Baložos 

daļu.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas – 

Komitejas atzinums - Zemi neiznomāt un neatsavināt, šī  ielas daļa ir nepieciešama 

pašvaldības funkciju veikšanai,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

21. Informatīvs - Par zemes piešķiršanu nomā atpūtas/tūrisma vietas izveidei Nāves salā, 

Daugmales pagastā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:52:26) 

 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova. Pašvaldība turpina izskatīt  un izvērtēt SIA “MG 

GRANDE” iesniegumu par zemes gabala nomas iespējamību ūdenstūrisma attīstību veicinošas 

atpūtas vietas izveidei Nāvessalā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Kristīne Legzdiņa, Olga Marčenkova, Aigars Vītols, Jānis 

Zvaigzne, Andris Vītols.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Legzdiņa aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas – 

Komitejas atzinums-Atbalstīt tūrisma/atpūtas vietas izveidi precizētajā atrašanās 

vietā,pirms tam atkārtoti saskaņojot ar Nacionālās kultūras mantojuma pārvaldi, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

Sēdi slēdz plkst.15:16 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Kristīne Legzdiņa 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


